
 
Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige 
 
 

Situationen i socialtjänsten  
Interpellation Socialnämndens ordförande Helene Skantze (M) och kommunstyrelsens ordförande Mats 
Gerdau (M) 
 
 
Nacka har tidigare haft en förhållandevis god situation gällande personal‐ och kompetensförsörjning. Detta 
har nu ändrats radikalt och krisen inom socialtjänsten har nu slagit till med full kraft även i Nacka. I februari 
2017 var det så illa att 24 tjänster av totalt 75 var vakanta inom området individ och familjeomsorg. En bra 
arbetsmiljö och rättssäkerheten sätts nu ur spel. Det finns anledning och tro att den onda spiralen kommer 
fortsätta. Det kommer nu att krävas kraftfulla akuta åtgärder för att bryta trenden och långsiktiga strategier 
för att klara situationen långsiktigt.  
 
Mycket av den uppkomna situationen hade kunnat undvikas om den borgerliga majoriteten tagit till sig 
Socialdemokraternas förslag om att ta fram en långsiktig strategi för personal och kompetensförsörjning. Vi 
socialdemokrater ville jobba proaktivt med frågan och inte agera först när krisen var ett faktum. Nu är det 
istället en lång uppförsbacke för att komma till rätta med problemen. Just nu får socialtjänsten betala med 
dålig arbetsmiljö, mänskligt lidande och ökade konsultkostnader. Och den som drabbas i slutändan är 
medborgaren som är i behov av socialtjänstens insatser.  
 
Vi vill därför fråga Socialnämndens ordförande Helene Skantze (M): 
 
1. Vilka akuta åtgärder kommer att vidtas för att bryta den negativa trenden med socialsekreterare som 

slutar inom Socialtjänsten?  
2. Hur ser det långsiktiga planeringen ut för att klara personal‐ och kompetensförsörjningen inom 

socialtjänsten i Nacka kommun?  
3. Kan rättssäkerheten garanteras med nuvarande personalsituation? 
 
Nacka den 1 mars 2017 
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